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A szombat este egy újdonsággal szolgált 
mindenkinek, hiszen a táborvezetőség 
tagjaival randevúzhattak a táborozók cso-
portjai. A rádiós csoport barlangjában 
meglepetés várt mindenkit: Hegyi Vivien 
cigány kártyával látott bele a jövőnkbe. A 
stúdióban azért került elő a pakli, mert az 
első pár kör nagyon erőltetettnek bizonyult. 
A kártyák a legkülönbözőbb sorrendben jöt-
tek ki, de mindenkinél szerepelt a ház, amit 
a Lepkeházzal hoztak párhuzamba a randi 
házigazdái.

Vörös Rebeka

Kedden 14:00-tól kezdetét veszi a medence 
partján a tábor eddigi első úszóversenye. 
A versenyzők négy számban – gyorsúszás-
ban, latex sprintben, vízbenfutásban és vízi 
birkózásban – próbálhatják ki magukat. A 
szervezők mindenkitől azt kérik, hogy csak 
olyanok jelentkezzenek, akik tudnak úszni, 
valamint akiknek leér a lába a medence aljá-
ra. A kategóriákat minimum négy verseny-
zővel indítják el, egy táborozó több számban 
is részt vehet. Az első helyezetteket a rendez-
vény végén jégkrémmel jutalmazzák. 
Jelentkezni írásban, a név, a csoportnév és a 
kategória feltűntetésével lehet a 105-ös szo-
ba ajtajára kifüggesztett papíron.

Panulin Bogi

Boszorkányos Rapid Randi Indul az első Úszó DUE-B
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ÚSZÓ DUE-B
Versenyszámok:

Gyorsúszás • Latex sprint
Vízben futás • Vízi birkózás

Csak biztosan úszni tudó versenyzők 
jelentkezését várjuk! 

Egy-egy versenyszám minimum 4 
emberrel indul!

Jelentkezni: a földszinti lépcsőforduló-
nál, a 105-ös számú ajtón kifüggesztett 

papíron!

Nyeremények: jégkrém

Péntek13 az instagramon
@pentek13  

Készült a DUE XXXVIII. Médiatáborában
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GENERÁCIÓVÁLTÁS
Táborvezető régen, és most. 
Czikkely Márton átvette a 
stafétabotot Kecskés Istvántól 
ebben az évben. 

Exkluzív! Híres 
színésznő 
érkezik  
a táborba 
A Lepkeházba 
meglepetésvendég 
látogat. Vele fognak 
interjút készíteni 
a Stábor csoport 
műsorvezetői.



2 2019. július 15.  
Fo

tó
: B

or
bé

ly
 Jo

na
tá

n

Fo
tó

: H
or

vá
th

 G
er

ge
ly

Bár a TV-s csoport igyekezett titokban tar-
tani, ki az a híres színésznő, aki a DUE Tá-
borba érkezik, a Balatonpárszó megtudta, 
ki szerepel majd a csoport hétvégi produk-
ciójában. Zsoldos Balázs, a csoport veze-
tője elmondta lapunknak, hogy csütörtök 
délután Dobos Evelin lesz a TV-s csoport 
interjúvendége. 
A fiatal színésznőt több híres sorozat-
ban és filmben is láthattuk már, emel-
lett műsorvezetőként dolgozik az M5 
csatornánál. A karrierjét kétségkívül a 
köztévé fiataloknak gyártott sorozata, 
az Egynyári kaland hozta meg, ahol 
Dóra szerepében láthattuk, de játszott 
az HBO-n nagy sikert aratott Aranyélet 
című thriller-drámasorozatban is. Leg-
híresebb filmje a Nemes Jeles László 
által rendezett Napszállta, amelyben 
Zelmát alakította.
A TV-s csoport Dobos Evelinnel készí-
tett interjúját szombaton láthatjátok 
híradójuk részeként.  

Nagyházi Anna

A rutinosabb táborozók már tudhatják, 
hogy a szomszédokat rendkívül zavarja a 
hangos zene a Felezőbuli és a Záróbuli al-
kalmával. Ha már nagyon elegük van belő-
lünk, akkor csendháborítás miatt kihívják 
a rendőröket a Lepkeházhoz, ezzel tönkre-
téve az esti hangulatot. 
Kovács Orsolya szervező és Czikkely Márton 
táborvezető 2 hónappal a tábor kezdete előtt 
vette fel először a kapcsolatot a balatonszár-
szói önkormányzattal, hogy engedélyt kérjen 
a késői bulizáshoz. Mivel megkereséseikre 
nem kaptak érdemi választ, a tábor előtti 
pénteken személyesen is felkeresték az ille-
tékeseket kérelmükkel. A jegyző ekkor nem 
fogadta őket, így engedélyt továbbra sem ka-
pott a tábor a késői partizásra. Hétfőn este újra 
próbálkoznak, hogy a táborlakók nyugodtan 
élvezhessék a tábor két partis estéjét.

Nagyházi Anna

Exkluzív
Híres színésznő érkezik 
táborunkba

Idén zavartalan lesz 
a bulizás(?)
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Hol vagytok régi arcok?

Az alábbi csoportvezetőket a korábbi tá-
borozók jól ismerhetik, de az újak már 
nem igazán találkozhattak velük. Ők ma-
gánéleti és munkaügyi okok, illetve bal-
eset miatt nem vesznek részt a táborban 
idén. 

Vida Belián épp Amerikában, azon belül Co-
lorado államban egy táborban tevékenykedik. 
Június 3-án utazott ki 3 hónapra, szeptember-
ben lesz újra Magyarországon. A spontaneitás 
híve, bár ezt a tábort fél évvel ezelőtt szervezte 
le. Itthon a Telekomnál dolgozik ügyfélszerve-
zőként, illetve pizzarendeléseket is lebonyo-
lít, akár a kollégiumából is. A táborokban kar-
bantartóként, technikusként tevékenykedett 
az elmúlt években.
Ihos Iringó, korábbi csoportvezető sincs ezen 
a héten köreinkben. Már nem dolgozik a DUE-
nál, az új munkahelye pedig nem engedte meg 
számára a szabadságot ilyen hosszú időre. 
Gálosi Dórit és Váry Dánielt, az online csoport 
tavalyi vezetőit együtt kell említenünk, hiszen 
egy párt alkotnak. Idén nyáron lakásuk felújí-
tásával töltik az idejüket. Bár már egyikőjük 
sem erősíti a DUE csapatát, mindkettőjük 
életében meghatározó szerepet töltöttek be a 
tábori évek. 
Kiss Gábor, vagy ahogy sokan ismerik, Kiss 
Cé – aki szakmai vezető a táborban – balesete 
miatt hagyja ki ezt a 10 napot, mivel alkartörést 
szenvedett. A gipszet pár hete vették le róla, 
viszont még 2 hét terápia, és 6 hét mozdulat-
lanság vár rá. Így idén biztosan nem, de jövőre 
mindenképp folytatja munkáját a táborban. 

Fonai Anna Dorina és Panulin Bogi
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Jogodban áll lefényképezni, de 
közzétenni nem

Ha nap, mint nap fényképeket teszünk 
közzé magunkról a közösségi oldalain-
kon, miért háborodunk fel azon, ha va-
laki más készít rólunk felvételt? Ennek a 
jelentőségéről beszélt Kruzslicz Dávid a 
vasárnap délelőtti előadáson.

Kruzslicz Dávid szakvezető felhívta figyel-
münket a rólunk készült képek és a személyes 
adataink védelmére. Ehhez egy aktuális, há-
zon belüli példával is szolgált.
Tajti Ákos elmondása alapján a szobájukban 
a társai póker kártyával játszottak, amikor 
bement hozzájuk a napi képfelelős. Megfenye-
gette őket, hogy megíratja az újsággal, hogy a 
szobában illegális pókerpartit folytattak. Ákos 

szólt, hogy nem illene az engedélye nélkül pil-
lanatképeket készíteni. Kérte a fotós csoport 
tagját, hogy ne készüljenek el ezek a felvételek.  
Ez a kérése egyébként jogos volt, és ezt  Dá-
vid is megerősítette: „Itt a táborban számítani 
kell arra hogy lefotóznak, illetve ezek a fotók 
megjelennek anélkül, hogy megkérdeznének. 

Viszont ha nem egy 
közös rendezvé-
nyen, hanem sze-
mélyesen téged, a 
szobádban fotóz-
nak, akkor kell a 
hozzájárulásod ah-
hoz, hogy elkészít-
sék a képet, illetve 
ahhoz is kell enge-
dély, hogy közzé te-
gye a kép készítője 
a fotót.”
Dávid elmondta, 
hogy a személyiségi 
jogok úgy szólnak, 
hogy a képmásunk-
hoz jogunk van, és 
a mi döntésünk az 
is, hogy lefotózhat-
nak-e minket vagy 
sem.

A mai világban bárhol visszaélhetnek a rólunk 
készült felvételekkel, adatokkal, ezért kell kel-
lő óvatossággal és odafigyeléssel kezelnünk 
személyes adatainkat.

Demény Petra és Bodor Júlia
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Közel százan táborozunk együtt itt, a balaton-
szárszói Lepkeházban, de nem mindannyian 
érkeztünk és távozunk egyszerre. Zöldi Bi-
anka és Gasparovszky Tibor is később csat-
lakozott hozzánk, utóbbi a tegnapi napon fog-
lalhatta el a szállását. Vannak olyanok is, akik 
hamarabb hagynak el minket. Borbás Fanni 
a fotós csoportból családi okok miatt már 
vasárnap távozott, Végh Jánossal együtt, aki 
Észak-Amerikába fog utazni hat hétre. A már 
említett Zöldi Bianka (fotós csoport) pedig 
szerdán hagyja el a tábort az új munkahelye 
miatt. Sütő Gréta (online csoport) csütörtö-
kön, Barna Vivien, a kreatív videósok egyike 
pedig szombaton megy el, mert készül a szicí-
liai nyaralására. 

Bányai Barnabás

Egy tábor sem múlik el nyomtatószerelés 
nélkül. Idén is két eszköz áll rendelkezé-
sünkre, azonban ezek sem működnek hi-
bátlanul.
Vasárnap reggel Hajdú Orsi, a televíziós cso-
port vezetője szerette volna feltölteni papírral 
a kifogyott nyomtatót, állítása szerint a szer-
kezet azonban nem vette be a papírt. „Behe-
lyeztem szakszerűen a lapokat, s egyszerűen 
nem indult el a nyomtató: zörgött, kattogott.” 
Végül 5 férfiú sietett a segítségére, nekik is 
csak nagy nehézségek árán sikerült megsze-
relniük a gépezetet. Karvaly Bence, aki részt 
vett a javításban, lapunknak elmondta, hogy 
szerinte egy mókus költözött a berendezésbe, 
amit aztán mogyoróval tudott kicsalogatni a 
szerkezetből, így javult meg a masina. 

Bodor Júlia

Van, aki később jött, 
és van, aki korábban 
megy haza

Már a második napon 
meghibásodott az egyik 
nyomtató
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A 39. DUE tábor ideje alatt a Lepkeházban 
tartózkodó táborvezetőségi tagok összeté-
tele igencsak változatos lesz. Vannak, akik 
egészen a tábor elejétől kezdve a tábor leg-
végéig velünk lesznek majd. Őket erősíti Kuti 
Sándor és Kupás Gábor, akiknek a maradása 
a munkájától függ. Jelenleg Kupás Gábor egy 
reklámfilmen dolgozik, és ha nem megoldha-
tó, hogy hozzáférjen a nyersanyaghoz, akkor 
Budapestre kell utaznia érte. Vannak azonban 
táborvezetők, akik nem maradnak Balaton-
szárszón, mert máshol akad dolguk. Többek 
közt Kruzslicz Dávid, illetve Varga Gábor is. 
Előfordul az is, hogy valaki csak pár napra 
néz be, mint például Babaitisz Jorgosz, Kocs-
már-Tóth István és Glacz Norbert. 

Vida Zsanka

Már a tűzvédelmi oktatás után elkezdett szik-
rázni az egyik konnektor. Péntek este a 102-es 
szobában az egyik csatlakozónál problémák 
adódtak. Kovács Réka elmondása szerint 
akkor észlelték a bajt, amikor az egyik szoba-
társuk a dugóba helyezte a telefontöltőjét. Ez 
után durranást hallottak, majd észrevették, 
hogy szikrázik az áramforrás. Réka rögtön el-
ment Kuti Sándorhoz, aki azonnal készsége-
sen megoldotta a problémát. Megállapította, 
hogy a szikrázás oka az alumínium szerkezet-
ben rejlik. A problémát elhárították, az eset 
óta pedig minden megfelelően működik.  

Vörös Rebeka

Folyamatosan 
változó vezetőség

Szikrázott egy konnektor
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Kupi újra a táborban

Kupás Gábor régi táborozó, csoportve-
zető, aki idén visszatért, mint a videós 
csoportok segítője. Kiderítettük, miért 
hagyott ki 5 évet a tábor életéből.

Mióta táborzol?
1999-ben jöttem először, egy volt osztálytár-
sammal, Kovács Patrikkal találtuk a tábort. 
Vele sokáig együtt jártunk táborozni, aztán 
együtt kezdtünk valamikor a 2000-es évek vé-
gén TV-s csoportot vezetni..
Miért nem voltál évekig táborban?
2014-ben voltam utoljára. Az elmúlt években 
sok munkám volt, és borzasztóan leterhelt, 
nagyon sok barátommal nem is tudtam talál-
kozni. Van egy haverom, akivel most kezd-
tünk el megint beszélni. Annyi feladatom 
volt egy időszakban, hogy mondtam neki, 
visszahívom, aztán fél év múlva tettem meg 
ténylegesen.

Mi volt az oka, hogy visz-
szajöttél?
Már korábban is többször 
szóba került, hogy ha van 
rá igény és ráérek, akkor 
szívesen részt veszek a 
táborban. Nyár elején 
felhívott Szayly József, 
hogy lenne-e kedvem 
eljönni. Miután kiderült, 
hogy belefér az időmbe, 
azután Marcival is egyez-
tettünk a részletekről, és 
most itt vagyok. 
Milyen médiumnál dol-
gozol jelenleg?
Szabadúszó vagyok, és 

van egy saját cégem, amin keresztül filmeket 
gyártok. Vannak különböző ügynökségek, 
akikkel együtt dolgozom, például a Nők Lap-
ja Caféval kooperáltam közel egy évig, és a 
Fábry show munkatársa is voltam.
Miben tudsz a táborozóknak segítségére 
lenni?
El tudom mondani, hogy körülbelül mire kell 
számítani, ha az ember elindul egy hasonló 
szakmában, élettanilag mivel jár, és milyen 
nehézségei vannak, mégis milyen csodálatos 
tud lenni. Technikában is szívesen segítek, 
például mit hogyan kéne beállítani a kame-
rán, és hogyan szoktam vágni anyagokat.

Papp Zsófia Petra
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Új kvízmódszer az előadások után

A táborozók idén először tesztelhetik 
offline kvíz formájában, hogy mennyire 
figyeltek az egyes előadások alatt. A tu-
dásuk tesztelésének ez a módja teljesen 
újkeletű, korábban nem próbálkozott 
ilyesmivel a táborvezetőség.

Czikkely Márton táborvezetőnek és Szalai Bo-
ginak, a print csoport vezetőjének támadt az 
az ötlete, hogy a Kahoot nevű online, ingyenes 
platform segítségével tegyék színesebbé a kü-
lönböző médiával kapcsolatos előadásokat. A 
tábori internet viszont gyengének bizonyult 
ahhoz, hogy körülbelül 100 felcsatlakozott, 
kahootozni vágyó telefonnal gördülékenyen 
együtt tudjon működni, így egy másik, köny-
nyebben megvalósítható megoldást találtak. 
Bogi a Plickers nevű programmal az iskolájá-
ban találkozott, ahol az egyik tanára néha ezzel 

íratott röpdolgozatokat. Ez egy bizonyos mér-
tékig ingyenes program, amelynek a 14 napos 
próbaverzióját alkalmazzák a Lepkeházban. 
Mivel csak 63 embert enged az alkalmazás, így 
nem volt megoldható, hogy minden táborlakó 
külön kóddal ellátott lapot kapjon, ezért kell 
minden alkalommal 2-3 fős csapatokba rende-
ződve egy nyomtatványt használni – ezeken 
különböző vicces csapatnevek szerepelnek. 
Eddig minden alkalommal jól működött ez a 
módszer, nagyjából az összes csapat válaszát 
sikerült beszkennelni és a visszajelzések is 
nagyon pozitívak. Sokan élvezik ezt a játékot, 
illetve az sem elhanyagolandó, hogy rengete-
gen maximális teljesítményt nyújtanak, ami-
ket pedig ajándékokkal jutalmaznak a tábor-
vezetők.

Zachariás Zsuzsanna
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Elkészült a hivatalos Instagram és Facebook oldala az Online 
csoportnak, továbbá saját weboldalukon is nyomon követhetjük 
a csoport munkáit, poénsarokkal és Tudtad-e? topikokkal kiegé-
szítve. A képes, írott és videós anyagok interjúkat, rövidhíreket és 
tudósításokat is tartalmaznak, ezzel vegyítve valamennyi műfajt 
a médián belül. A csoport neve Péntek 13, mely a 13 csoporttagot 
jelképezi. Ezt alapul véve a csoport várhatóan sokat fog a horror 
témával foglalkozni. 

Németh Fruzsi

A csoportok már az első napokban hozzáláttak szig-
náljaik elkészítéséhez. Idén Bodonyi Dániel és Han-
ti Márton technikusok segédkeznek a felvételben, 
mindketten igyekeznek a legőrültebb elképzelése-
ket is megvalósítani. A korábbi évektől eltérően az 
internetkapcsolat gyorsaságának és a táborozók ha-
tékony együttműködésének köszönhetően a mun-
ka gördülékenyen halad; az újságíró, a rádiós és a 
online csoport szignálja már elkészült, a maradék 
három pedig legkésőbb szerdán hallható lesz! 

Bezzeg Hanna

A második emeletre került az újságírók törzshelye, a 
lapszerkesztőség. A rádiós csoport egy szinttel feljebb, a 
harmadikra költözött, a videó vágót pedig két különböző 
szobába rakták át. Azért kerültek ezek a helyiségek egy-
egy emelettel magasabbra, mert a Lepkeház tulajdonosa 
ismeretlen okból kifolyólag az első emeletre költözött be, 
ahova már több régi táborozó is benyitott véletlenül, mi-
kor a szerkesztőséget kereste. 

Gervald Virág

Elstartoltak az online csoport 
közösségi médiafelületei

Készülnek a tábori szignálok

Egy szinttel feljebb költöztek a csoportok
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Zajosan kezdődött a vasárnap, hiszen már 
reggel 6-kor Szárszó Szentjeitől volt hangos 
a tábor. A rádiós csoport tagjai vezetőikkel 
együtt az épület előtti focipályán napimá-
dást tartottak. Hegyi Vivien vezényletével a 
csoporttagok először tornagyakorlatokat vé-
geztek a szeánszon, majd Vivi szavaival élve 

„eggyé váltak a természettel”. A rádiósok ha-
talmas tapssal és ujjongással fogadták az első 
napsugarak megérkezését Balatonszárszóra. 

Lendvai Martin

Napimádással 
indult a vasárnap

A Lepkeház minden évben tartogat megol-
dásra váró kihívásokat a táborvezetőségi 
tagoknak. Idén egy kilincs mondta fel a szolgá-
latot. A 209-es szoba teraszajtajának kilincse 
Szálinger Fanni kezében maradt az első tábori 
napon, július 12-én. Az eset után a szoba lakói 
rögtön jelezték a problémát Czikkely Márton 
táborvezetőnek, aki intézkedett, és pótolták a 
hiányzó eszközt. A DUE Médiatáborban nem 
ez az első alkalom, amikor váratlan helyzettel 
néznek szembe a táborvezetők: tavaly Vida 
Beliánnak kellett poroltóval darazsakat irta-
nia a nulladik napon.  

Pap Rebeka

Kilincs krízis az első napon

A rádiós csoport vezetői minden csoportta-
guknak egy ajándékkal készültek. Egy vona-
las füzetet kaptak, melynek borítójára Hegyi 
Vivien szerkesztett magáról és Klock-Balog 
Petiről egy „Tábor Embere” témájú képet. 
Onnan jött az ötlet, hogy sokszor tapasztalta 
azt, hogy a rádiósoknak nincs mibe írniuk, és 
szeretett volna valami különleges emléket 
adni. Kuti Sanyi elmondta, hogy gyakori a ve-
zetők által a leglelkesebb és legtehetségesebb 
szerkesztők megjutalmazása, de az egész cso-
porté, főleg az első napon nem mindennapi.

Bányai Barnabás

Új szokás a táborban?
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Lepkék a házban, lepkék a hasban
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Már a második nap estéjén debütált az 
idei tábor első új programja, ami a Rapid 
Randi elnevezést kapta. Ez azoknak tetsz-
hetett igazán, akik elgondolkodtak már 
azon, melyik táborvezetőségi tag illene 
hozzájuk leginkább.

A „randevúk” során a táborozókat kisebb-na-
gyobb csoportokra osztották, és miután min-
denki megtalálta a kezdő helyszínét, kötetlen 
beszélgetések kezdődtek a táborvezetőkkel.
Kovács Orsolya, a tábor szervezője, egy piros 
fénysorral várta látogatóit a 210-es szobában.  
A lapszerkesztőségben Berei Dani, Bárkányi 
Dominik és Kuti Sanyi színváltós hangulat-
fénnyel fogadta az éppen aktuális csoportját. 
Voltak viszont olyanok, akik az egyszerűség 
hívei, ezért a személyiségükkel és nyitottsá-
gukkal próbálták a lehető legjobban belopni 
magukat a táborozók szívébe. 

Ilyen volt például Hajdú Orsi és Kupás Gábor, 
becenevén Kupi, akikkel lehetett beszélgetni 
legkínosabb randijukról, az első csókjukról, a 
zenéről és akár az arc- és névmemóriáról is.
Kobl Adrienn és Karvaly Bence beszélgetése 
a körasztaloknál, Bence gitárjátéka mellett 
zajlott. A szombaton érkező Kocsmár-Tóth Ist-
vánnál és a szintén később csatlakozó Varga 
Gábornál elég szokatlan, a szerelemtől eléggé 
távol álló témák is felmerültek, mint a futball 
vagy a kíváncsiság pozitív és negatív oldala.
A rádiós csoport vezetői cigánykártyából 
tartottak jóslást a bátor jelentkezőknek, ha 
kellett, rontást is szedtek le. Azoknak, akiknek 
jól sikerült egy randi, nem kell félnie, a követ-
kező napokban még akármikor beszélgethet a 
táborvezetőségi tagokkal.

Lendvai Martin és Velek Domonkos
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Maximalista és ambíciózus. Ezzel a 
két szóval írnám le a feltörekvő fiatal 
tehetséget, a 18 éves Sándor Tamarát, a 
híradós csoport tagját.

Tamara élő példa lehet arra, hogyan ak-
názzuk ki a lehetőségeket, így apránként, 
de egyre feljebb jutva az élet dobogóján. 
A Fejér Megyei Hírlap munkatársaként és 

a Táska Rádió online újságírójaként tevé-
kenykedik, de érdemes ellátogatni hozzá 
egy motivációs tréningre, ha úgy érezzük, 
nem találjuk a siker kulcsát.
A székesfehérvári Tóparti Gimnázium 
angolszakos friss végzőse, következő ál-
lomásként a Budapesti Corvinus Egyetem 
Kommunikációs és Média szakát jelölte 
meg. Az írás és a média világa 11. osztály-
ban ragadta meg érdeklődését. Itt egy 
projekt keretében lehetősége nyílt kipró-
bálni magát az újságírás területén. A Fejér 
megyei Hírlapba írt egy cikket a kötelező 
olvasmányok aktualitásáról. Emiatt fedez-
ték fel és ajánlottak neki álláslehetőséget. 
Kezdetben 6 hónapig gyakornokoskodott, 
azóta külsős munkatársként dolgozik. 
Számtalan érdekes és tanulságos cikke 
jelent meg eddig. Emellett Tamara blogot 
is vezet, amit a Szóval Győzni Kommuni-
kációs Bajnokságon való részvétele ihle-
tett. Itt élményeit, tanácsait és gondolatait 
osztja meg az olvasóközönséggel.
A kommunikáció fontosságának és a 
nyelv igényességének elkötelezett híve. 
Ezen felbuzdulva jelentkezett a híradós 
csoportba, ahol máris kiemelkedő és egy-
ben rendkívül felelősségteljes szerepet 
kapott. Ő lesz a csoport első produktumá-
nak műsorvezetője, ahol egy híres magyar 
színésznőt fog meginterjúvolni.  
Mottója: Kitartás, akaraterő és alázat. Mert 
ha nincs meg bennünk a kezdeti lendület 
és az ,,Akarom!”, akkor nagyon nehéz lesz 
eljutni a megálmodott célig.

Németh Fruzsi

„Ha nincs meg bennünk a kezdeti lendület, 
akkor nehéz eljutni a megálmodott célig”
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Sikert aratott a táborozók között A tábor be-
lehúz vetélkedő, ahol a kék, a fehér és sárga 
csapat mérte össze tudását.

Vasárnap este fél kilenckor kezdődött a már 
hagyományként megrendezett program. A 
szervező-műsorvezetők trióját idén is Kobl 
Adrienn, Klock-Balog Péter és Babaitisz Jor-
gosz alkotta, akik azonos árnyalatú ruháza-
tukkal is próbáltak segíteni saját csapatukon.  
Miután minden táborozó megtudta, hogy 
melyik színű csoportot fogja erősíteni, a 
zsűri összeállítása is kiderült: Herczeg Zsolt, 
Czikkely Márton és Kecskés István döntött 
a feladatok pontozásáról. Külön örültek an-
nak, hogy senki nem próbálta megveszteget-
ni őket, így problémák nélkül sikerült ítélni a 
vetélkedőn.
 Ahhoz, hogy jó eredményeket érjen el egy 
csapat, a táborozóknak különféle tehetsége-
iket és ismereteiket kellett megmutatniuk. A 
médiaismereti feladat során például elhang-
zott egy részlet az 1985-ös Reggeli Csúcs című 
rádióadásból is, a kérdés a műsorvezetők 
személye volt. A táborozók között a legna-
gyobb sikert a színészkedős feladatok arat-
ták, a produkciók jutalma mindig a taps volt. 
A Szomszédok, a Jóban Rosszban és a Bará-
tok Közt utószinkronizálására is sor került.
Végül a győztes 30 ponttal a fehér csapat lett, 
ezzel megnyerve a főként gumicukorból 
álló főnyereményt. Az első helyről csak két 
ponttal lemaradó kékek és a 23 ponttal utol-
só sárga csapat is hasonlóan értékes jutalmat 
kapott. 

Velek Domonkos

A tábor belehúzott
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Hosszú évek alatt a neve összefonódott 
a DUE Médiatáborával, idén azonban át-
adta a képzeletbeli táborvezetői stafétát. 
Kecskés Istvánt, “Kecsót” faggattuk dön-
tésekről és változásokról.

Miért volt szükség új táborvezetőre?
Mindig jó, hogyha jön egy új impulzus, egy 
tábornak is jót tesz, ha huszonegynéhány év 
után új vezetőt kap. Mostanra épp akadt egy 
megfelelő személy, mégpedig Czikkely Mar-
ci, aki ismeri a tábor minden csínyját-bínyját, 
mi pedig megbíztunk benne annyira, hogy 
kezébe adtuk mind a táborozókat, mind pe-
dig a csoportvezetők irányítását. Arról nem 
is beszélve, hogy sokkal közelebb áll a táboro-

zókhoz korban, jobban megérti a felvetéseket 
és tud azonosulni a problémáikkal.
Hogyan élted meg, hogy ennyi év után kike-
rült a kezeid közül a tábor irányítása?
Marci azokban a táborokban kezdett tanulni, 
amiket én vezettem. Ez azt jelenti, hogy sike-
rült „fölnevelnünk” egy olyan fiatalembert, 
akire rá lehet bízni ezt a komoly feladatot, 
és ez szerintem egy remek dolog, közös sike-
rünk. Ugyanakkor furcsának is érzem a hely-
zetet: ott vagyok egy táborban, ahol eddig 
0-24 órás szolgálatban teljesítettem 10 teljes 
napon keresz tül, most pedig ez hirtelen meg-
szűnt. Egy új szituációba csöppentem, amely-
ben egyelőre keresem a helyem.
Milyen feladataid vannak jelenleg táborve-

zetőségi tagként?
Rendkívül élvezem, hogy az idei 
táborban magamnak alakíthatom a 
feladataimat. Igyekszem Marcit a hát-
térből támogatni, átadni számára azt 
a huszonpár évnyi tapasztalatomat, 
amivel rendelkezem. Marci minden-
re nyitott, a tanácsaimat elfogadja, 
nem pedig kritikaként kezeli azokat. 
A tábori programokból természete-
sen ugyanúgy ki fogom venni a ré-
szem, például remélem, hogy egy ki-
váló újságot fogok mustrálni ma este! 

Bezzeg Hanna

„Mindig jó, hogyha jön egy új impulzus”

Fo
tó

: D
ob

sz
ai

 P
ét

er
, V

in
cz

e-
H

aj
na

l B
la

nk
a

   2019. július 15. 9

Czikkely Márton orvostanhallgató, egy 
kutató csapat tagja Szegeden, hobbi fo-
tográfus, három évig volt DUE-táborozó, 
két évig csoportvezető, 2019-ben pedig 
először táborvezető.

Milyen felkészülés előzte meg a tábort?
Egy kis csapattal a táborvezetők közül febru-
ár óta, napi szinten szervezzük ezt a tíz napot. 
Kobl Adrienn, Kovács Orsolya, Klock-Balog 
Péter, Balázs István, Hegyi Vivien nagy segítsé-
gemre volt az elmúlt időszakban, illetve folya-
matosan egyeztettünk a szakmai vezetőkkel: 
Herczeg Zsolttal, Kecskés Istvánnal és Szayly 
Józseffel.
Korábban a fotósok csoportvezetője vol-
tál. Most van lehetőséged bepillantani a 
kreatív feladatokba?
Szerencsére igen, mert a csoportos foglal-
kozások főleg napközben vannak, az én 
feladataim pedig reggel és este szoktak 
besűrűsödni. A vezetőségi értekezletek 
szervezése, vendégek fogadása, a délelőtti 
előadások megnyitása mellett be-be nézek 
a fotósok és online újságírók foglalkozása-
ira.
Milyen akadályokkal találkoztál tábor-
vezetői feladataid során?
Nagyon nehéz 30 ember kedvére tenni 
egyszerre. Hozok egy döntést, amivel sze-
rintem mindenkinek jót teszek, aztán kide-
rül, hogy 6 embert megsértek, 4-nek meg a 
lelkébe gázolok. Bonyolult támogatni vala-
kinek a szerelem-projektjét, mikor mások 
nem rajonganak ugyanezért az ötletért.  
Hogyan fogadták a táborvezetőségi ta-
gok a kinevezésedet?
Kicsit féltem az elején attól, hogy a veze-

tőségi tagok nem fogják elfogadni a személye-
met vezetőként, úgy, hogy sok ember jóval 
idősebb nálam. Vicces néha eljátszani a „ta-
nárbácsi szerepet” előttük.
Mit élvezel a legjobban az új feladatköröd-
ben?
Szeretem, hogy egy olyan csapattal dolgozha-
tok együtt, akik nálam többet tudnak. Szerin-
tem egy jó főnök összefogja a csapatot, és segít 
kibontakoztatni az emberek ötleteit. Itt min-
denki okos, értelmes és művelt, ezért élmény 
velük együtt dolgozni és beszélgetni ebben a 
10 napban.

Pap Rebeka

„Szeretem, hogy egy olyan csapattal 
dolgozhatok együtt, akik nálam többet tudnak”
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